
 
 
 
 
 
 
 
Beograd, 31.05.2010. godine      RADNI MATERIJAL 
 
 
Zapisnik sa 21. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije koja je održana 27.05.2010. godine 
u Novom Sadu u prostorijama Sportskog saveza Vojvodine, Masarikova br. 25, sa početkom u 
15:00 časova. 
Sednici su prisustvovali: Ž. Trajković, R. Baltić, Z. Sinđić, I. Frgić, D. Vulešević, G. Kasum, Z. 
Mijić i D. Perović. Sednici, zbog bolesti, nije prisustvovao R. Marković. 
Sednici su još prisustvovali: Mo. Kecman, Ml. Kecman, S. Zatezalo, M. Dikmanac, P. Ilić, S. 
Damjanović, S. Stankov, S. Bogdan. G. Dedić, S. Dokmanac i M. Jelić. Zapisnik je vodio M. 
Jelić. 
 Za ovu sednicu Predsedništva predložen je sledeći  
 
 

D N E V N I      R E D 
 
 
1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa 20. sednice Predsedništva., 
 
2. Verifikacija Ugovora na relaciji: 
- Rvački savez Srbije - Rvački klub "Partizan" Beograd, prvenstvo sveta za veterane, 
Beograd 2010., 
- Rvački savez Srbije - Rvački klub "Proleter" Zrenjanin, prvenstvo Evrope za juniore, 
Zrenjanin 2011. godine., 
 
3. Izveštaj sa prvenstva Evrope koje je održano u Azerbejdžanu., 
 
4. Izveštaj i usvajanje smernica sa sastanka održanog u Ministarstvu omladine i sporta 
18.05.2010.g., 
 
5. Finansijski izveštaj Rvačkog saveza Srbije između dve sednice Predsedništva., 
 
6. Izveštaj Anketnog odbora povodom primedbi Nadzornog odbora., 
 
7. Razno. 
 
Na predlog I. Frgića Predsedništvo je donelo odluku da se pod tačkom 7. raspravlja o greplingu, 
a da tačka 8. bude Razno. Takođe, usvojen je i predlog Ž. Trajkovića da se pod tačkom 3 doda i 
usvajanje izveštaja sa Mediteranskog prvenstva u Turskoj. 
 
1.  Razmatranje i usvajanje zapisnika sa 20. sednice Predsedništva  
 
Zapisnik sa 20. sednice Predsedništva je usvojen bez dopuna. 
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2.  Verifikacija Ugovora na relaciji: 
- Rvački savez Srbije - Rvački klub "Partizan" Beograd, prvenstvo sveta za veterane, 
Beograd 2010., 
- Rvački savez Srbije - Rvački klub "Proleter" Zrenjanin, prvenstvo Evrope za juniore, 
Zrenjanin 2011. godine., 
 
Po ovoj tački dnevnog reda Ž. Trajković je obrazložio da se praksa potpisivanja Ugovora na 
relaciji Savez (nosilac organizacije) i klubovi (tehnički organizatori) pokazala odličnom i 
nastaviće se i dalje, te da je neophodno da se ucilju što kvalitetnije organizacije ova dva 
takmičenja već sada krene sa pripremama i da se putem ovih Ugovora u potpunosti izdefinišu 
prava, obaveze i zadaci svakog potptpisnika. Navedeno je još da su Ugovori slični kao sa 
prethodnim organizatorima velikih takmičenja koji su se pokazali kao vrlo dobri za Savez sa tim 
što su dorađene još neke pojedinosi u cilju pravnog obezbeđenja obe strane, tj. i Rvačkog saveza 
Srbije i tehničkog organizatora. Ml. Kecman se saglasio sa izlaganjem Trajkovića i predložio je 
da naši klubovi koji organizuju međunarodne turnire moraju imati obavezu potpisivanja Ugovora 
sa Savezom na kraju kalendarske godine za narednu, čime će se povećati ozbiljnost u radu 
Saveza. Takođe, svi naši klubovi koji imaju međunarodnu saradnju imaju obavezu da o tome na 
vreme obaveste kancelariju Saveza.  
Mo. Kecman je predložio da mora da se prestane sa praksom da se na sednicama Predsedništva 
razmatra i o materijalima koji nisu u pisanoj formi poslati članovima Predsedništva i ostalim 
zainteresovanim članovima Saveza. 
Po ovoj tački dnevnog reda jednoglasno su donete sledeće odluke: 
- Obavezuje se predsednik Saveza da potpiše predložene Ugovore na relaciji Rvački savez Srbije 
- Rvački klub "Partizan" Beograd i Rvački savez Srbije - Rvački klub "Proleter" Zrenjanin, 
nakon čega će isti biti arhivirani u evidenciji Saveza odnosno Kluba. 
- Obavezuje se kancelarija Saveza da napravi šablonske Ugovore na relaciji Rvački savez Srbije 
- klubovi organizatori međunarodnih turnira. 
- Obavezuju se svi klubovi koji organizuju međunarodne turnire da moraju imati potpisane 
Ugovore sa Rvačkim savezom Srbije u vezi organizacije tih takmičenja. 
 
2.  Izveštaj sa prvenstva Evrope koje je održano u Azerbejdžanu i sa prvenstva 
Mediterana koje je održano u Turskoj., 
 
Pre nego što je dao reč ostalima, Ž. Trajković je izrazio zahvalnost celokupnoj delegaciji Saveza 
koja je učestvovala na prvenstvu Evrope u Azerbejdžanu, posebno apostrofirajući osvojenu 
srebrnu medalju Radomira Petkovića. Takođe, pohvalio je članove reprezentacije Srbije koji su 
učestvovali na prvenstvu Mediterana i osvojili 3 (tri) medalje. 
R. Baltić, šef delegacije RSS koja je učestvovala na prvenstvu Evrope u Azerbejdžanu, pročitao 
je svoj izveštaj i naglasio da je veoma zadovoljan ukupnim utiskom koji je naša delegacija tamo 
ostavila. To se naročito odnosi na izgled naših članova reprezentacije (jednobrazna odela), 
organizacija konferencija za štampu u odlasku i povratku (uz doček), ponašanje na samom 
takmičenju sportista i pratećeg osoblja, ostvareni sportski kontakti kao i izuzetno pozitivna 
atmosfera. Negativnosti je bilo malo i zanemarljive su. Što se tiče mediteranskih igara, R. Baltić 
je rekao da nije pripremio pismeni izveštaj jer nije znao da će to biti tačka dnevnog reda, ali je 
obrazložio i da je tamo sve funkcionisalo dosta dobro. 
M. Dokmanac je sa stručne strane obrazložio učešće naših seniora na prvenstvu Evrope i 
Mediterana istakavši lično zadovoljstvo postignutum rezultatima. Istakao je da su pripreme 
reprezentativaca organizovane u najboljem redu kao i odlasci na test takmičenja. Osvrnuo se i na 
D. Štefanek koji je, početkom godine operiosao meniskus i imao probleme sa skidanjem 
kilograma, zbog čega nije učestvovao na prvenstvu Evrope. Istakao je da će se sa njim obaviti 



oziljan razgovor kako bi Savez znao šta će se dalje dešavati sa njim. Takođe, M. Dokmanac je 
izuzetno zadovoljan postignutim rezultatom na prvenstvu Mediterana pogotovo ako se zna da 
tamo nisu nastupili ni Štefanek ni Petković. Zahvalio se R. Baltiću za sve što je učinio kako bi 
naši članovi delegacije imali idealne uslove na prvenstvu Evrope. 
I. Frgić je rekao da se ne slaže sa praksom da na velika takmičenja idemo sa velikim brojem 
članova delegacije jer je to "bacanje para" i ne sme biti "turistički". Takođe, neophodno je da se 
svi problemi rešavaju na sednicama Predsedništva iza zatvorenih vrata. Zamolio je generalnog 
sekretara da mu se ne meša u posao u smislu određivanja putnika za velika takmičenja. Lično je 
izuzetno zadovoljan postignutim sportskim rezultatima na prvenstvu Evrope i Mediterana. 
G. Dedić je istakao da se osvojene medalje, na pravi način, moraju "iskoristiti" kako bi Savez od 
toga imao koristi u smislu popularizacije i što veće medijske zastupljenosti našeg sporta. u tom 
smislu je pohvalio rad R. Baltića. 
Momir Kecman se, pohvalivši postignute sportske rezultate, osvrnuo na problem oko 
neučestvovanja D. Štefaneka na prvenstvu Evrope i da su za to odgovorni oni koji su odredili da 
taj sportista bude u toj kategoriji. S tim u vezi, trebalo bi da bude adekvatno kažnjeni članovi 
stručnog štaba. Sigurno je da je želja D. Štefaneka da nastupi na evropskom prvenstvu bila velika 
ali je i činjenica da on nije dobro procenio svoje fizičke mogućnosti. Sa Štefanekom bi trebalo da 
razgovara grupa ljudi iz Saveza koja ima autoritet sa aspekta struke, funkcija u Savezu i 
poznavaoci psihologije i kvaliteta vrhunskih sportista. Konkretno je predložio da u tom 
razgovoru učestvuju, pored trenera, G. Kasum, Ž. Trajković i Ml. Kecman. Pored toga, izveštaj 
R. Baltića u vezi negativnih događaja u Azerbejdžanu balansirajući i dosta ličan, pa i poluistinit, 
jer kako objasniti da je baš generalni sekretar  trebao da se seti, a ne niko od prisutnih (takmičari 
koji su završili takmičenje ili neko od trenera) trebao da se seti i da snima borbe R. Petkovića i 
da je jedino generalnog sekretara R. Baltić apostrofirao kako nije ispunio svoje obaveze. Momir 
Kecman se osvrnuo i na izlaganje I. Frgića rekavši da je učešće svih članova naše delegacije u 
Azerbejdžanu opravdano jer je postignut ukupan cilj i na strunjači i van nje i da niko tamo nije 
bio "turista". 
G. Kasum smatra da je njegovo učešće na prvenstvu Evrope kao člana naše delegacije potpuno 
opravdano jer je spisak putnika za Azerbejdžan formiralo Predsedništvo na prethondoj sednici.  
S. Damjanović je, učestvujući u diskusiji, zahvalio Predsedništvu na uslovima koji su članovima 
reprezentacije bili obezbeđeni na pripremama i na takmičenjima. Istakao je zadovoljkstvo 
postignutim rezultatima i nada se da će oni biti još bolji. Što se tiče D. Štefaneka njegovo 
mišljenje je da sa Davoru moraju predočiti i konskvence za neispunjavanje zacrtanog plana i 
programa rada. 
Predsedništvo je usvojilo izveštaje sa prvenstva Evrope i Mediterana kao u potpunosti ispunjen 
plan. 
 
4. Izveštaj i usvajanje smernica sa sastanka održanog u Ministarstvu omladine i sporta 
18.05.2010.g., 
 
Po ovoj tački dnevnog reda prisutne su izvestili Ž. Trajković i Ml. Kecman. Akcenat je na 
obaveznom kvartalnom pravdanju dobijenih sredstava od Ministarstva i to do 29. u poslednjem 
kvartalnom mesecu, kao i na sprovođenje odluke Ministarstva da se moraju sprovoditi javne 
nabavke za sva potraživanja koja prelaze iznos od 290.000,00 dinara bez PDV-a. Ž. Trajković je 
rekao i naložio generalnom sekretaru Saveza koji (prema našem Statutu) ima funkciju direktora 
firme te da je on u obavezi da sve poslove u skladu sa Zakonom oko javnih nabavki uspešno 
sprovede i da je zadužen zajedno sa tehničkim sekretarom za njihovu realizaciju. 
Predsedništvo je predlog Ž. Trajkovića jednoglasno usvojilo, kao i izveštaj iz Ministarstva. 
 
 
 



5. Finansijski izveštaj Rvačkog saveza Srbije između dve sednice Predsedništva., 
 
Kancelarija Saveza je dostavila Predsedništvu kompletan finansijski izveštaj u periodu od 01. 
januara do 26. maja 2010. godine gde se nalaze sva izvršena plaćanja sa računa Saveza zatraživši 
da za sva navedena plaćanja dobije saglasnost od Predsedništva.  
Ž. Trajković je istakao da su gotovo sva plaćanja izvršena uz konsultaciju na relaciji kancelarija - 
predsednik i da, po njemu, nema nikakvih nepoznanica oko navoda za plaćanje i sume za ista. 
S. Zatezalo je stavio primedbu da Predsedništvo ne treba da deklarativno usvaja dostavljeni 
finansijski izveštaj, jer mu je potpuno jasno šta piše u izveštaju i saglasan je sa tim isplatama ali 
nije siguran u njihovu verodostojnost, odnosno, da trenutno ne raspolaže uvidom u 
dokumentaciju ovih plaćanja. . 
Na predlog Ž. Trajkovića, Predsedništvo je donelo odluku kojom su verifikovana sva izvršena 
plaćanja u periodu 01.01. do 26.05.2010. godine i naglasio da je upravo posao Nadzornog odbora 
i računovodstva da plaćanja budu u skladu sa odlukama Predsedništva. Finansijski izveštaj će biti 
objavljen na sajtu Saveza. 
 
6. Izveštaj Anketnog odbora povodom primedbi Nadzornog odbora., 
 
R. Baltić, predsednik Anketnog odbora, je izjavio da su članovi Anketnog odbora svoj posao 
obavili korektno i temeljno. Za nekoliko stavki iz nalaza Nadzornog odbora, a koje se odnose na 
plaćanje visokih računa za mobilni telefon i za kazne za parkiranje, anketni odbor je naložio da 
generalni sekretar Predsedništvu dostavi pismenu izjavu. Zapisnik sa sastanka Anketnog odbora 
je dostavljen svim članovima Predsedništva, a potpisalo ga 3 od 4 člana Anketnog odbora. 
Ml. Kecman je ročitao svoje pismene izjave po ovim pitanjima naglasivši da je spreman da sve 
one račune za mobilni telefon za čije plaćanje nije imao odobrenje predsednika uredno izmiri. 
Što se kazni za parkiranje tiče, postoje samo 3-4 kazne od čega su 2 iz Novog Sada kada se 
pokvario kombi Saveza, a druge 2 su u vreme održavanja sastanaka u Sportskom savezu Srbije 
kada nije bilo moguće da se kola preparkiraju zbog važnosti tema na tim sastancima. 
S. Zatezalo je rekao da nije hteo da potpiše zapisnik Anketnog odbora jer nisu dostavljeni 
nikakvi materijalni dokazi koji bi pobijali nalaze i konstatacije Nadzornog odbora. Takođe, 
njegovo mišljenje je da tekst iz zapisnika ne odgovora onome o čemu se raspravljalo na rom 
sastanku. 
Nakon toga, Predsedništvo je krenulo u razmatranje stavku po stavku kako bi se došlo do pravog 
rešenja. Posle iscrpne diskusije u kojoj su učestvovali svi prisutni, Predsednik Saveza je  
predložio da se u cilju zakonitog sagledavanja poslovanja Saveza, a obzirom na nedorečenost 
Anketnog odbora angažuje nezavisna revizorska kuća koja će izvršiti kontrolu poslovanja Saveza 
od 01.01.2009. do dana sastanka. Nakon toga ovaj predlog je dat na glasanje za šta nije dobijena 
potrebna većina članova Predsedništva, a razlog je plaćanje troškova revizorske kuće. Nakon 
ovoga Predsednik Saveza je preuzeo na sebe obavezu plaćanja revizosrke kuće i predlog je 
jednoglasno prihvaćen, tj odluka je da se angažuje nezavisna revizorska kuća i da će sve troškove 
snositi Predsednik Saveza. 
- Pajo Ivošević, zaposleni radnik Rvačkog saveza Srbije na mestu trener reprezentacije, će 
ubuduće primati lični dohodak u minimalnom iznosu bez naknada za topli obrok i za prevoz 
radnika zbog smanjenog obima angažovanja kao i nedostatka sredstava u Savezu. Odluka se 
odnosi na isplatu ličnih dohodaka za maj 2010. godine do daljnjeg. 
 
7. Rasprava o greplingu., 
 
I. Frgić je obrazložio da je on, kao predsednik Stručne komisije Saveza, dostavio dopis 
Sportskom savezu Srbije i Ministarstvu omladine i sporta kako bi im se objasnilo da grepling 
treba izdvojiti od Rvačkog saveza Srbije. Veoma je razočaran postupcima D. Perovića koji je 



zatražio njegovu ostavku što on smatra ponižavajućim. Istakao je svoju dugogodišnju ulogu kao 
vrhunskog sportiste, trenera i člana Predsedništva i da je svojim radom i odnosom prema rvanju 
kao sportu u mnogome doprineo da Savez bude ovo što je sada. 
D. Perović je rekao da je sramota da predsednik Stručne komisije ne zna šta je grepling (što je 
sam I. Frgić nekoliko puta izjavio) i da mu nije jasno kako je moguće da se bilo ko obrati 
institucijama u zemlji, a da o tome niošta ne zna ni kacelarija, ni Predsedništvo, niti predsednik 
Saveza i da su to osnovni razlozi za zahtev za smenu I. Frgića sa mesta predsednika Stručne 
komisije Saveza.  
S. Damjanović je rekao da je potrerbno da se situacija potpuno smiri i da je samo potrebno da 
grepling ne bude na teretu grčko-rimskog i slobodnog stila. Niakko ne treba gasiti ni jedan sport, 
treba mu pomoći da se razvija i da je predviđenih 2 % iz budžeta za neolimpijske discipline za 
sada dovoljno. 
Mo. Kecman je apelovao da ljudi iz rvanja moraju malo više da gledaju u budućnost jer je 
grepling sve popularniji i doživljava veliku ekspanziju u svetu i da svi borilački sportovi, pa i 
rvanje, dobijaju sa pomaganjem da se grepling razvija.  
G. Kasum je mišljenja da je pogrešno samom sebi praviti štetu u situaciji kada se grepling sve 
više razvija i ostvaruje sve bolje rezultate. Trenutna izdvajanja za grepling su minimalna i ne 
opterećuju budžet Saveza u meri da to Savez ne može da izdrži. Rezultati koje naši sportisti 
postižu moraju biti vrednovane kao i kod drugh sportova. 
Ml. Kecman je rekao da Sportski savez Srbije i Ministarstvo omladine i sporta trenutno ne 
prepoznaju grepling kao posebnu disciplinu van rvanja i Rvačkog saveza Srbije. Mišljenja je da 
se sportistima koji nastupaju u ovoj rvačkoj neolimpijskoj disciplini moraju priznati ostvareni 
rezultati i da ti sportisti moraju biti kategorisani. Međutim, to nije obaveza Predsedništva da ti 
sportisti svi moraju biti na spisku stipendista nego je to isključivo odluka Predsedništva Saveza. 
M. Dokmanac misli da ljudi koji vode grepling imaju nerealne ambicije i da, preko noći, hoće da 
imaju isti položaj i tretman kao i rvački sport. Takođe, postoji bar 5 grepling Federacija u svetu i 
da grepling sigurno do 2020. godine neće biti primljen u porodicu Olimpijskih sportova. 
Posle duže diskusije Ž. Trajković je formulisao dva predloga kako bi se došlo do konačnog 
rešenja. Predklog M. Dokmanca da se formira pod Savez i da isti bude primljen u okviru 
Rvačkog saveza Srbije kao punopravan član - dobio je 2 glasa. 
Predlog Mo. Kecmana da rvačka neolimpijska disciplina grepling bude pod okriljem Rvačkog 
saveza Srbije, da dobija 2% procenta iz budžeta i da stipendije koje daje Ministarstvo omladine i 
sporta (10 stipendija) za sve ode predlog da dobijaju sportisti iz grčko-rimskog stila, a ukoliko 
Savez dobije još 3 stipendista - dvojica pripadnu sportistima iz neolimpijskih disciplina. Za ovaj 
predlog je glasalo 5 članova Predsedništva čime se konstatuje da je on usvojen. 
 
8. Razno 
 
Po ovoj tački dnevnog reda donete su sledeće odluke: 
 
- Dosadašnji predsednik Disciplinske komisije B. Banić podneo ostavku na mesto predsednika te 
komisije zbog obaveza na poslu, a na predlog Ž. Trajkovića Predsedništvo je odlučilo da je novi 
predsednik Disciplinske komisije Janko Šerfeze iz Zrenjanina, koji se obavezuje da za sledeću 
sednicu Predsedništva dostavi predlog još 2 člana Disciplinske komisije Saveza. Obzirom da 
postoji niz disciplinskih prijava koje zahtevaju hitnost u postupku omogućuje se Šerfeze Janku 
da putem telefonskih konsultacija predloži još 2 člana koje će Predsedništvo (takođe putem 
telefona) verifikovati, a zatim da krene u razmatranje predmetta tj disciplinskih prijava. 
- Zadužuje se generalni sekretar i kancelarija Rvačkog saveza Srbije da obavi sve neophodne i 
Zakonom propisane radnje radnje u cilju prodaje službenog vozila Suzuki Ignis, vlasništvo 
Saveza, putem javne licitacije., 



- Po pitanju plaćanja putnih troškova doneta je odluka članovi Predsedništva mogu naplatiti 
putne troškove za potrebe učešća u radu na sednicama Predsedništva. Takođe, članovi komisija 
mogu naplatiti putne troškove u vremenu kada su angažovani na poslovima koji se odnose na rad 
po komisijama Saveza. Zaposleni u Savezu imaju mogućnost naplate putnih troškova kada su 
angažovani na poslovima van kancelarije Saveza. Selektor ima pravo na putne troškove u 
situacijama kada vrši obilazak sportista na pripremama ili takmičenjima. 
Reprezentativcima se više neće isplaćivati putni troškovi., 
- Trenerima kadetske u juniorske reprezentacije grčko-rimskog stila će se isplaćivati honorar u 
iznosu ood 10.000,00 dinara mesečno., 
- Zahtev dr. Tanje Nastasić-Stošković za finansijku pomoć delimično je usvojen i naloženo je 
kancelariji da po prilivu sredstava izdvoji imenovanoj jednokratnu pomoć u iznosu od 20.000,00 
dinara., 
- Zahtev za finansijku pomoć Rvačkog klub "Mladost" iz Pocerskog Dobrića je usvojen i tom 
klubu će se po prijemu sredstava uplatiti jednokratna pomoć od 20.000,00 dinara. Takođe, 
doneta je i odluka da se gradskom veću grada Šapca uputi dopis sa zahtevom za sastanak sa 
gradskim čelnicima u cilju dobijanja prostora u kojem će trenirati članovi ovog kluba. Savez bi 
na tom sastanku zastupali: Ž. Trajković Ml. Kecman i Z. Mijić 
- Odobrena je kupovina 3 cirade dimenzija 10 x 10 u skladu sa prilivom sredstava na račun 
Saveza., 
- Zahtev za finansijku pomoć M. Dokmanca delimično je usvojen i imenovanom će biti uplaćen  
(po prilivu sredstava na račun Saveza i kada se za to stvore finansijske mogućnosti) iznos od 
50.000,00 dinara u cilju pomoći štampanja i izdavanja njegove knjige., 
- I. Frgić je zamolio sve ljude iz rvanja, a naročito članove Predsedništva, da se Rvačkom klubu 
"Radnički" iz Sombora pomogne kako bi taj klub i lokalna sredina dobili organizaciju prvenstva 
Evrope za kadete 2012. godine. Tada bi bila proslavljena i 100-godišnjica postojanja rvanja u 
Somboru. 
- Predsedništvo je dalo saglasnost Vesni Piperski-Cucić da može, o svom trošku, da sudi na 
juniorskom prvenstvu Evrope u Bugarskoj radi polaganja za I kategoriju. Zahtev Žarka Tomina 
po istom pitanju je upućen na adresu Sudijske komisije Saveza. 
- Ml. Kecman je informisao Predsedništvo da je zvanično postao komesar CELA-e za poslove 
zaduženih za kalendare takmičenja. Takođe, Ml. Kecman je delegiran od strane FILA-e da sudi 
na svetskim borilačkim igrama u Pekingu u septembru 2010. godine, van troška Saveza. 
 
 Predsedništvo je završilo sa radom u 21:30. časova. 
 
 

RVAČKI SAVEZ SRBIJE 
 
 
       Zapisnik vodio:                Zapisnik overava: 
Milan Jelić, tehnički sekretar      Željko Trajković, predsednik  
 
 


